
KOMISE PRO VYCHOVU A VZDELAVANI

M6sto Heimanriv M6stec
ndm6sti Miru 4, 538 03 Heimanriv Mdstec

www. he rm a n uv-m estec. cz

ZAPIS

z jedn6ni Komise pro vfchovu a vzdElSv5ni a.5/2076
kter6 se uskutednilo, v fterf 20,9.2016 od 18:30 hodin

v Multifunkinim centru mEsta Heiman0v MEstec.

Piitomni: Mgr. Vratislav DoEkal, Mgr. Stanislav Mriiz, lng. Jana Navrdtilovd, Mgr. Nina Pilnii, Jana

Plavcov6, Pavel Stani, Mgr. Marek V'i born'/
Host: Mgr. Kv6ta 5t6rbovii
Omluven: Mgr. lrma Celundovd, Mgr. Jitka KuneSovd

1. zahSreni jedn6ni, kontrola zipisu

Piedseda komise piivital pfitomn6 a sezndmil je s programem jedn:ini dle pozv5nky. Dopln6ni
programu nebylo poiadovdno. Vrdmci kontroly zdpisu zjedn6ni 12.5. bylo konstatovdno, ie
informace z n6j plynouci byly piediiny RadE m6sta. Ocen6ni rispEinfch iiik0 a zaslouiilfch
pedagogt za ik. rok 2015/2016 prob6hlo dle plSnu a byly zaznamendny pozitivni ohlasy.

2. prezentace Mgr. KvEty StErbov6, ieditelky spol. KRoUZKY tR, Wchodni Cechy, o.p.s.

Mgr. Stdrbov6 sezndmila piitomn6 snabidkou uvedend spoleinosti, kterd zprostiedkovdvd
nabidku riznorodrich krouiki pro d6ti Uazykov6, sportovni, popularizadni, piirodov6dn6 atd.).
Vice informaci je k dispozlci na www.krouzkv.cz. Kladou diraz na kvalitni lektorskou prdci a

transparentnost. Pii organizovdni krouiki spolupracuji s dan'l'm Skolskrim zaiizenim vaetn6 M5.
Svoji nabidku nech6pou jako konkurenci aktivit6m Domu ddti a mliideie, ale jako jejich dopln6ni
a nabidku rodifovsk6 iiiikovsk6 veiejnosti. Odkiizala i na podporu nabidky ze strany p. starosty.

Piitomn'imi dleny komise bylo sddleno, ie M5 Jonii5ova s touto spoleanosti UspESnE

spolupracuje pii organizaci logopedick6ho krouiku. Dal5i spolupr5ce se bude odvijet od piedstav
nov6 pani ieditelky. Na Z5 prob6hla prezentace spoleEnosti v loisk6m roce, ohlas ze strany
rodi60 byl minimdlni. ZS v tuto chvili nepoiit:i se spolupracia preferuje spoluprdci s DDM H.M. O

moinou spolupr6ci projevil zdjem spolek Ziv6 m6sto, kter, zastiesuje aktivitu,,Zastupitelstvo
mlad,ich". Na zdv6r bylo konstatovdno, ie vzhledem k jii zahiijen6mu Skolnimu roku piichiizi do
[vahy prezentov6ni nabidky ai pro piiSti Skolni rok. Pani ieditelce bylo doporuieno v prib6hu
jarc 2Ol7 kontaktovat jednotliv6 ieditele Skolsk'i ch zaiizeni a jednat o moin6 spoluprdci.

3. lnformace z jedndni Zastupitelstva mEsta a piehled usneseni RM v oblasti pisobnosti komise

Piedseda komise sezndmil pfitomn6 s body a usnesenimi RM, kter6 se od posledniho jedn6ni

komise tfkaly pisobnosti komise. Zastupitelstvo ve sv6m aktudlnim programu 5kolskou
problematiku nemdlo. Jednalo se o drobn6 technick6 piipadn6 finanini ziileiitosti. Prob6hlo
vfb6rov6 iizeni na misto ieditele M5 JoniiSova od 1. 1. 2017.; RM ho zatfm neuzaviela. Pfedseda
komise se pozastavil nad usnesenim t. R/2O16/273 a i. R/2O76/274, kterfmi nebyly schviileny
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investiani akce MS JondSova. Vzhledem k nepiitomnosti iddn6ho ilena RM nebylo moin6
objasnit bliisi okolnosti. Dle sd6leniJ. Plavcov6 je stav zahradniho domku znadnd nevyhovujici.

Aktu6lni informace k nov6mu Skolnimu roku

ZS mii aktuiiln6 773 i6ktt (+ 30) ve 31 tfidiich (+1). Z toho je 97 irikri v 1. tiidiich. Niirist poitu
d6tf i tfid je prozatim ieien na [kor odbornfch pracoven CJL, MAT ai Hv. Vzhledem
k piedpokliidan6m u daliimu ndr0stu podtu tiid je ale nutn6 urqentnd feiit 0rostorov6 kapacitv
skolv. Stim souvisi i kapacita Skolni druiiny, kde na 5 odddleni jsou kdispozici pouze tii
mistnosti. V otdzce spolein6ho vzd6liivdni nedoslo k iiidnfm razantnim zm6ndm. ze SZS H.M.
nepieiel na zS iddni;iik. Do 1. roa. nastoupil i5k se sluchornim handicapem. Aktuiiln6 se 5kola
soustiedi na b6in'/ provoz a piipravu derpilnidotaci EU v riimci Op WV (,,5ablony").
SZ5 mii aktudln6 27 idki pieviiin6 se stfedn6 t6ik'im postiienim, 3 tfidy (- 1). V tetoinim roce
nenastoupil iiidn'i novf idk a vzhledem ke stetni koncepci spoledn6ho vzdEldvdni bude
pravddpodobnd tento trend pokraEovat. Znain6 zmatky a panuji kolem diagnostiky, piid6loviinf
asistenti atd. Z nabidky ,,5ablon" je bohuiel minimdlni moinost zapojeni specidlnich ziikladnfch
ikol. Pani ieditelka vnim;l do budoucna nutnost [vah o uiSi spoluprdci se Z5 a to vietnE nabidky
prostor k vyuziti. Ob6 Skoly se tomu nebrdni.
V M5 JoniiSova oiekiivaji aktudln6 jmenoviini nov6ho ieditele/ky ziizovatelem. Piedpokl;idii se,
ie ten piijde i s koncepci dal5iho rozvoje M5. Komise se shodla na pozvdni nov6ho R5 na prvni
jedndni v roce 2017.
V prrib6in6 diskusi ilenov6 komise akcentovali nutnost okamiit6ho ieieni prostorove kapacity
25. Komise opakovan6 vyzrivil RM, aby ziizovatel ve spolupr;ici s ieditelem Z5 neprodlend ie5il
sohledem na rostouci poiet i.ik& tento probl6m, kteni se bude v niisledujicich letech diile
prohlubovat. Komise upozorfiuje na moin'y' negativni vliv na kvalitu vzd6lSvdni vpiipadE
obsazovdni odbornlich pracoven kmenowmi tiidami, realizacI provizornich ieSeniatd.

0kol: PFedot podndt RM
Kdo: M. Viborni

Termin: lhned

5. Vyjiidieni k podnEtu p. starosty J. Kozla

Pan starosta zaslal 11. 7. komisi k vyjiidieni podn6t obdanky m6sta, kteni se dotrikii mal6
kapacity Skolnf druiiny Z5 a t6i kapacity zus. V pfipad6 Skolni druiiny je situace takovd, ie Z5

nabizi 150 mist, kterd pln6 pokry.ii poptdvku v 1. a 2. tfidiich a adsteand i ve tiiddch 3. Zvfleni
kapacity Skolni druiiny by musel povolit Krajskri [iad Pardubick6ho kraje. Ten ale zohledriuje
kapacitu pouze pro l. a 2. tiidu a dalSimu navyiovdni kapacity Skolni druiiny neni naklon6n.
DalSi podstatnou skuteinosti jsou chyb6jlci prostory pro navrl'5enl kapacity Skolnf druiiny (jii
dnes jsou pouze 3 tiidy na 5 skupin) a ztohoto divodu je iddost o narnlSeni u Kro pKj

nea kce ptovatelnd. Tedy vie souvisis vlizvou v bod6 4 tohoto ziipisu a pifstupem ziizovatele.

U ZU5 nemd komise bliiSi informace. Obecnd plati, ie kapacita Skoly je uriovdna st6tem resp.
sprdvnim Uiadem (KrU) a iddost o narnl'ieni musi bri't pfipravena (vaetn6 person6lniho zajiitdnl
prostor atd.) zfizovatelem 5koly. Komise se pozastavila nad faktem zmiiovanrf'm v dotazu
ohlednE pdknfch,,niiborornlch" program0 a ndsledn6ho zklamdni rodiii. V leto5nim roce bylo
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napi. pouze 1nov6 mfsto ve Wtvarn6m oboru. Komise potom rozuml rozlad6ni rodialj, kdyi jsou
t6m6i viichni z6jemci ze strany ZUS odmitnuti. Komise doporuduje ziizovateli tyto ziileZitosti
projednat s ieditelem ZUS a hledat mozn6 ieieni.

0kol: Ptedot stanovisko storostovi mdstd
Kdo: M. Vtiborni,

Termin: lhned

Diskuse, rizn6

. opdtovnd byla vznesena otdzka k problematice ziizeni nizkoprahov6ho klubu pro d6ti a
mlddei; vt6to vdci komise piijala doporuieni se stanoviskem Mgr. Vackov6, ieditelky
DDM jii 30. 77.2015 (!); ndslednd opakovan6 komise na tuto ziileiitost upozornila; 12.
5. starosta m6sta nem6l informaci o dal5im projedndviini a piislibil piipomenuti p.
mistostarostovi i s tim, ie komise doporuauje vstoupit do jedniini s neziskovou
organizaci,,Sance pro Tebe", kterii pfrsobiv Prachovicich (kontaktovat pani starostku), a

hledat moinosti jejich prisobeni v Heimanov6 Mdstci (vtz ziipis a . alZOL6l; Komise iiidii o
sd6leni, jak vedeni m6sta v t6to zii leiitosti jed na lo a s jakfmi ziiv6ry.

o komise se vr5tila z podndtu J. Plavcovd v diskusi k nebezpeEn6 dopravni situaci u hornfho
vchodu do M5 JonS5ova; komise ddvii podn6t O|SM MEU k.iedniini s piisluSn'lmi orgiiny,
zda by bylo moin6 zde alespoti umistit svislou dopravni znadku,,pozor d6ti,,a piipadn6
obdobn6 vodorovn6 znaieni na komunikaci; komise toto povaiuje za minimiilni nutn6
ieieni

. ing. Navrdtilov6 vznesla piipominku k ceniku poplatk& (niijmu), kte16 spolky hradi mdstu
(podil na n6kladech provozu) za vyuiivdni vlastnich prostor na MFC; Ziv6 mdsto z.s. zde
mii ziijem o prostory pro sv0j projekt ,,Zastupitelswo mlad,ich,,a nilklady se ji zdajivelmi
vysok6 a ve uisledku vedou k nezdjmu spolkri o prostory MFC; ilenov6 komise
konstatovali, ie cenik byl stanoven RM dle predstav o provozu MFC (ai i nEkteiiilenov6
komise se piikliinEli pii jedniinich k jin6mu modelu) a v tuto chvili nejsou piesvddieni o
reiilnosti zm6ny ndzoru vedeni m6sta na tuto problematiku; spolku,,Ziv6 m6sto,, bylo
doporuteno obriitit se na starostu m6sta s dotazem na moinou upravu pravidel, kterd
by v kaid6m pifpadE m6la b'lt zachovdna jednotn6 pro viechny spolky

. ing. Navrdtilovd pozvala jm6nem ,,Zastupitelstva mladych,, na prezentaci a vfstavu
,,Kniha k ddtskim prdv0m,,, kterd se piipravuje v M6stsk6 knihovn6

o piistijedndni komise se uskutednive stiedu 23. U. 2O1G od 17:OO hod. v MFC

'kol: 
Piedot podndty RM resp. O|SM

Kdo: M. V,iborni
Termin: lhned

7' Piedseda komise ddkuie za konstruktivni piistup k jedniini. Zased6ni komise bylo ukonieno
ue 2Oi25

Zaosal: Mgr. , piedseda komise
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